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Twee punten te weinig...

Nordic Walking
      smaakt naar méér
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Uitzonderlijk vervoer
Internationale topatleten kennen een ‘glamorous’ leven. Als je zo groot bent als Erik Cadée is het 
lekker om in een fijne toeristenklassestoel de hele wereld over te vliegen, uren te hangen op vlieg-
velden of schipperen met het gewicht van je koffer als je -zoals Melissa Boekelman- je eigen ko-
gels wilt meenemen. 

Na de winst bij het NK teams in 2017 heeft Prins Hendrik er in 
één slag een heleboel internationale atleten bij door hun deel-
name aan de Europacup in Finland. Voor veel clubgenoten is 
die wedstrijd een eerste kennismaking met (lang) reizen en 
een wedstrijd doen. Live life to the max!
Voor ons mannenteam is de Europacup een avontuur, maar er 
is nog een groep atleten voor wie het reizen altijd vol avontuur 
is, namelijk de polsstokhoogspringers. Zij reizen met een scala 
aan polsstokken (verschillend in lengte en buiggewicht om het 
eenvoudig te houden). Een beetje set van 10 stokken kost al 
gauw tussen de vijf- en tienduizend euro. Zo’n set is dan ook 
zorgvuldig aan de eisen van de atleet aangepast. Simpel ge-
zegd voor de lopers onder ons: je reist met een paar superpas-
sende schoenen van € 10.000,- op weg naar je wedstrijden.
Nu levert zo’n tas met stokken van ongeveer 4,5 tot 5 meter 
lang nog wel eens problemen op bij het vliegen. Voorbeelden 
zijn er te over. Je denkt in een goed georganiseerd land te le-
ven, maar uitgerekend Schiphol presteerde het om de stokken 
van de Amerikaanse wereldkampioene Sandi Morris een paar 
weken kwijt te zijn. Zij had nog geluk, want het is eerder voor-
gekomen dat er voor duizenden euro’s aan stokken is doorge-
zaagd om ze in het ruim van het vliegtuig te laten passen.
Ook voor het Europacupteam van Prins Hendrik zorgde het ver-
voer van de polsstokken voor de nodige hoofdbrekens, 
want onze Koen moest ook in Finland tot enorme 
hoogte kunnen stijgen.

Ploegleider Ger Heesbeen had tickets geregeld (mede dankzij 
de verkoop van honderden flessen wijn) vanaf… juist ja: Schip-
hol. Een autoritje met de stokken op het dak werd daardoor 
opeens een optie. De voorzitter werd vooruit gestuurd om de 
route te verkennen. Ook werd overwogen om terug te grijpen 
op de aloude bamboestok. Oud PH-coach Hans Jansen heeft 
vast nog wel tips om daarmee overweg te kunnen. En met een 
innovatief systeem om ze in elkaar te schuiven als een tele-
scoophengel is het vervoersprobleem meteen getackeld. Bam-
boe is ook nog eens milieuvriendelijk. Ook werd de mogelijk-
heid van leenstokken in Finland besproken (dus eigenlijk op 
zoek naar iemand met dezelfde schoenmaat/merk/breedte 
etc. om op zijn schoenen een wedstrijd te lopen) en de Luxem-
burgse concurrentie werd gevraagd om een plekje vrij te hou-
den in het ruim van de vlucht van Air Luxemburg (want zoals 
gezegd: Schiphol en polsstokken zijn als water en vuur). En 
anders biedt vervoer per drone misschien nog uitkomst.

Uiteindelijk telt maar één doel: Prins Hendrik laten presteren op 
het hoogste niveau.
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De nieuwe fitnesstrend 'Plogging'      
     is goed voor je lichaam én het milieu

Rennen en rapen

Om dezelfde reden dat intervaltraining goed is voor je conditie, 
is plogging ook het proberen waard. De trend en de naam plog-
ging vinden beiden hun oorsprong in Zweden, waar 'plogga' 
iets in de trant van 'afval oprapen tijdens het hardlopen' bete-
kent. Hiermee is ook meteen duidelijk wat de sport precies in-
houdt. (Het wordt ook wel ‘troeptrimmen’ genoemd, maar bij 
Prins Hendrik wordt de term trimmen liever niet meer gebruikt 
- red.) Het enige wat je nodig hebt is een paar hardloopschoe-
nen en een vuilniszak. 
Plogging is namelijk een vorm van bewegen, waarbij je onder-
tussen stopt om troep op te rapen. Zie je de link al naar inter-
valtraining? Dit afval neem je vervolgens mee, om het achteraf 
netjes in de bak te gooien - waar het thuishoort. Doordat je van 
beweging naar rust gaat, profiteert je lichaam van voordelen 
als conditieverbetering, een versneld metabolisme en daar-
mee ook een betere vetverbranding. "Bovendien train je meer-
dere spiergroepen doordat je telkens bukt om iets op te rapen," 
zegt fitnessexpert Miranda Larbi.  Je kunt het bijna zien als een 
soort burpees (variatie op de squat waarbij de push up en een 
sprong onderdeel van de oefening zijn – red.) tijdens het hard-
lopen. En zeg nou eerlijk... Als je mag kiezen, zou je toch ook 
liever vuilnis oprapen dan burpees doen? Kortom, trommel je 
vrienden op, zoek een mooie - deels bevuilde - route uit en plog 
tot je niet meer kunt.
Bron: www.menshealth.nl

Kangoeroebode  |  Nr. 3  | mei 2018

Bericht van het Algemeen Bestuur
                   - Voorzitterschap

23 april 2018

Na een lastige en langdurige worsteling heeft voorzitter Bart van Leerdam voor zichzelf vastgesteld 
dat een combinatie van zijn drukke werkzaamheden voor zijn eigen bedrijf met dat van het voorzit-
terschap van het algemeen bestuur van de Vughtse Sportclub Prins Hendrik niet langer houdbaar is. 
Bart heeft op 11 april j.l. de andere leden van het Algemeen Bestuur deelgenoot gemaakt van zijn 
afwegingen en het besluit om met directe ingang te stoppen als voorzitter van onze vereniging.

Het Algemeen Bestuur respecteert het besluit van Bart en 
heeft besloten per direct op zoek te gaan naar een nieuwe 
voorzitter. Op 18 april j.l. heeft het bestuur in een gesprek met 
oud-voorzitters Rien van Haperen en Rob Janssen vastgesteld 
dat, voor de korte termijn, een ad interim periode de meeste 
kans biedt op het vinden van een geschikte kandidaat voor de-
finitieve opvolging. Het bestuur heeft Rien van Haperen ver-
zocht of hij bereid is om ad interim de voorzittersrol op zich te 
nemen met ingang van de ledenvergadering op 25 juni a.s. 
Daar heeft Rien positief op gereageerd voor een periode van 

maximaal één jaar. Alle bestuursleden hebben uitgesproken 
Rien te zullen steunen in deze tijdelijk rol en functie. Tot 25 juni 
zijn de lopende taken van Bart verdeeld over de overige be-
stuursleden.

Namens het Algemeen Bestuur,
Janneke Schreuder, secretaris

30 jaar Lopers Company
 (…en 30 jaar sponsor van Prins Hendrik)

Feest in Den Bosch:

Lopers Company Den Bosch bestaat 30 jaar. Begonnen in 
1988 in de Vughterstraat onder de naam Runnersworld. Nu 30 
jaar later, na een naamswijziging in 2013, actief in de Verwers-
straat. Na al die jaren nog steeds met de vaste, bekende ge-
zichten. Minstens 60.000 hardloopanalyses werden er ge-
maakt. Kennis en ervaring zijn de sleutelwoorden geworden. 
Ontzettend veel PH-leden zijn door ons geholpen in die 30 jaar. 
En na al die jaren zijn we ook nog sponsor van Prins Hendrik.
We willen iedereen die ons al die jaren het vertrouwen heeft 
gegeven bedanken en hopen dat dit in de komende jaren zo 
blijft.

Reden voor een feestje en een actie voor alle leden. De maan-
den mei en juni geven we € 25,- korting op alle runningschoe-
nen (uitgezonderd kinderschoenen en spikes). Het enige wat je 
moet doen is bij de kassa aangeven dat je voor de feestactie 
komt.

Sportieve groeten,
Jan Struycken
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In Memoriam

Cor van der Steen 

Op 1 mei kregen we het bericht dat Cor van der Steen is overleden. Cor was lid van Prins 
Hendrik sinds ongeveer 15 jaar. Begonnen in de groep van Bas stapte Cor al vrij snel over 
naar onze groep, de huidige c- groep 1 van trainer Jos Rabou. In maart 2017 werd bij Cor 
asbestkanker geconstateerd. Al snel werd ook duidelijk dat er geen beterschap mogelijk zou 
zijn. De vooruitzichten waren ongeveer 1 jaar. Cor is 66 jaar oud geworden.

Cor genoot vooral van de (lange) duurlopen, maar ook van de korte intensieve trainingen. 
Vooral als er niet teveel of te lang oefeningen en/of loopscholing werden gedaan. We zullen 
Cor herinneren als een sportieve loper met een sterk doorzettingsvermogen en met oog 
voor andere lopers in de groep. De lopers van de groep van Jos Rabou zullen hem missen.

Wij wensen zijn vrouw Ans en zijn kinderen Maarten en Anke veel sterkte om dit zware verlies te verwerken. Ook 
zijn kleinkinderen, waar Cor de trotse opa van was, zullen hem missen.

Trainer en lopers van groep C 1 (een halve is meer dan genoeg )



Editie 15 Harry Schulting Games:
     waar een club groots in kan zijn
Wat hebben vier baanrecords, vele persoonlijke records en een paar limieten voor (jeugd)toer-
nooien gemeen? Ze werden allemaal verbroken tijdens de afgelopen Harry Schulting Games. Ons 
3e lustrum is onder goede weersomstandigheden bijna perfect verlopen. Bijna, omdat er altijd wel 
iets beter kan, maar niet heel veel deze keer. We zijn tevreden!

Waar we in januari 
nog spraken over 
(eenmalig) afwij-
ken van onze vast 
plek op Hemel-
vaartsdag – omdat 
het NK Teams zo 
dicht op onze wed-
strijd was gepland 
– bleek vasthou-
den aan traditie de 
juiste keuze. Een 

recordaantal deelnemers, topatleten die hun seizoen graag bij 
ons wilden openen en speciale limietpoging verzoeken. Een 
wedstrijd die zo goed als vlekkeloos verliep en publiek dat re-
gelmatig rijen dik stond opgesteld. 

We kozen er dit jaar voor om geen prijsuitreikingen te houden, 
maar de winnaars hun prijs zelf op te laten halen. De extra ruim-
te die daardoor vrij kwam in het programma konden we goed 
gebruiken om de microfonisten meer ruimte voor toelichting en 
uitleg te geven. Een geslaagd experiment: de prijswinnaars 

waren alsnog blij en het publiek werd meer de wedstrijden in-
gezogen. Het idee om de winnaar van het onderdeel wel al di-
rect na afloop een bosje bloemen te overhandigen (extra 
juichmoment) werd geopperd en gaan we volgend jaar zeker 
invoeren. We leren altijd bij! 

Natuurlijk ook in deze column een woord van dank aan alle be-
trokkenen, inclusief onze sponsoren: Createment, Beaucoupe 
Kapsalon, FysioCompany Kortbeek, Ways2, Van Woesik Elek-
tro, Improving Quality, Administratiekantoor Kitslaar en Assu-
rantie & Adviesbureau De Noorlander. We hebben heel wat 
leuke en goede reacties gekregen op editie 15 van de HSG, 
maar een speciale vermelding voor de zin die één van de foto-
grafen stuurde en waar we het vol-le-dig mee eens zijn: “Wat 
een aardige en leuke mensen lopen er bij jullie rond”. Waar een 
club groots in kan zijn! 

Op naar editie 16. Wil jij daar nauw bij betrokken zijn en onder-
deel worden van Team HSG, dan verwelkomen we je aanmel-
ding op info@harryschultinggames.nl. 30 mei 2019, het kan 
maar vast in de agenda staan.€
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Resultaten lopers-enquête
       door de loopsportcommissie
Wist u dat: 
De loopsportcommissie één van de commissies binnen PH is. 
En dat deze loopsportcommissie twee  functies heeft:  Advise-
rend ten behoeve van het Atletiek Loopsport Bestuur. Uitvoe-
rend ten behoeve van de trainingen en voor een drietal interne 
evenementen (Pastaloop voorheen Spaghettiloop, Vroege Vo-
gelloop, Krentenbroodloop). 

Wist u dat: 
Deze commissie bestaat uit de volgende leden: 
• Stan Geertman (voorzitter) 
• Maria Dooyenburg (coördinator trainers)  
• Marian de Haan (coördinator evenementen, secretaris)
• Mariëlle Mees (PR evenementen) 
• Jan Wouters (evenementen, nordic walking)
• Greta Venema (assistent-trainer, lid) 
• Tanja van Dun (lid)
 
Wist u dat:  
Er 800 lopers zijn binnen PH (waarvan 113 Nordic Walking-le-
den en nog eens bijna 100 wandelaars zonder stokken). Daar-
mee de lopers meer dan 1/3 deel van alle leden van PH uitma-
ken. En dat die verdeeld zijn over ca 17 verschillende groepen.
 
Wist u dat:  
• Er één op de 5 lopers benaderd is en er daarvan 105 in de-
cember een enquête hebben ingevuld.
• Deze deelnemers over het algemeen heel tevreden zijn over 
hun trainingen, hun trainers en de interne evenementen (alleen 
voor PH-leden).
• De belangrijkste redenen om te lopen bij PH zijn: gezondheid 
(bijna 100%) en op een goede 2e plaats (84%) de contacten zijn.
• Het doel* van de nieuwe indeling in groepen met een drie-
maandelijkse opbouw door bijna een kwart van de ge-enquê-
teerden als bereikt wordt beoordeeld. Iets meer dan een kwart 
vindt het doel niet bereikt en ca 50% antwoord hierop neutraal.
• Er tussen de loopgroepen wel verschillend over het succes 
van de nieuwe indeling wordt gedacht. Waarbij de A groepen 
het hoogst positief scoren op vraag of het doel is bereikt en de 
C groepen het laagst.
• Dat op de vraag of er een contactpersoon** binnen de groep 
gewenst is bijna de helft zegt ‘ja’ (42%), een iets kleinere 
groep ‘nee’ (36%).
• En dat ook hier weer tussen de groepen grotere verschillen 
zijn. De B groepen ondersteunen het idee het meest, dan volgen 
de A groepen en de A overdag groepen. De C groepen geven in 
meerderheid aan hier geen behoefte aan te hebben.
Op de laatste vraag, of er behoefte is aan andere interne evene-
menten dan de huidige drie, geven de meeste deelnemers aan 
dat dit niet hoeft en dat ze prima tevreden zijn met deze (75%).

• Er daarnaast nog tips en tops zijn gegeven over de trainingen 
en de evenementen die de loopsportcommissie ter harte zal 
nemen. 
• Dat er contactpersonen worden gezocht voor de groepen die 
daar behoefte aan hebben (via de trainers).
• Er kritisch gekeken zal worden naar de opmerkingen ten aan-
zien van de indeling van de groepen en het beoogde doel, na-
melijk het lopen op ieders niveau leuk en uitdagend te houden
• Dat een powerpointpresentatie over de resultaten van de vra-
genlijst te vinden zijn op de website van PH.

En wist u dat we iedereen bedanken voor het invullen van de 
vragenlijst!

* Doel was om de overgang tussen de groepen gemakkelijker 
te maken en daarmee een evenwichtiger loopniveau in de 
groepen te krijgen.
** Voor trainers kan het lastig zijn te weten wat er speelt in de 
groep, behoeftes op loopgebied te achterhalen of blessures te 
volgen. Deze contactpersonen kunnen dan een extra aan-
spreekpunt voor de trainer en de loopsportcommissie vormen.

Greta Venema en Tanja van Dun

Vroege Vogelloop
          23 juni 2018
Geniet van de vroege ochtend op het moment 
dat de zon op zijn hoogst staat en de dagen het 
langst zijn. Loop met je clubvrienden net voor 
de zomervakantie in de prachtige natuur van de 
Vughtse heide. En geniet afsluitend met elkaar 
van een heerlijk ontbijt!

Er zijn 3 afstanden voor de lopers: 5 km, 10 km of 12,5 km.
Voor wandelaars en nordic walkers worden routes uitgezet van 
ca.1 uur en 15 min. We starten om 7.00 uur. De 5 km start om 
7.30 uur! Het ontbijt staat klaar vanaf 8.30 uur. Kosten: €€5,- 

Opgeven bij: Marian de Haan of Jan Wouters (of bij de eigen 
trainers).



Een interim-voorzitter voor een jaar
En zo kom je af en toe toch voor verrassingen te staan. Neem nou het harde gegeven dat onze 
voorzitter Bart van Leerdam besloten heeft zijn voorzittersfunctie neer te leggen in verband met 
het scheefgroeien van de noodzakelijk te investeren tijd in activiteiten wat betreft zijn eigen on-
derneming, zijn gezinsleven en het voorzitter zijn van de Vughtse Sportclub Prins Hendrik. Dat 
kan, dat is een respectabele en valide afweging, die iedereen die in het vrijwilligersleger zit, moet 
kunnen maken. Over dat aftreden geen kwaad woord. Hij heeft tenslotte met verve Prins Hendrik 
de afgelopen 4 jaar energiek en vol overtuiging geleid met meer dan voldoende positieve effecten 
om hem uiterst dankbaar te zijn.

Nu zullen niet voor iedereen dezelfde argumenten gelden, maar 
deze stap illustreert een beetje de achtergrond waarom het 
hoofdbestuur, aangezet o.m. door onze nu ex-voorzitter Bart, 
hoe buitengewoon essentieel de vrijwilliger is voor onze vereni-
ging. Het hoofdbestuur heeft inmiddels ‘vrijwilligers’ al als een 
soort speerpunt van beleid gekozen en heeft al wat bijeenkom-
sten met vrijwilligers georganiseerd om met die vrijwilligers over 
vrijwilligers te praten. En dan niet in klagende zin, maar vooral 
om te zoeken naar wegen die kunnen leiden tot een vrijwilli-
gerspool die de voortgang van Prins Hendrik in lengte van dagen 
zou kunnen garanderen. Het is geen zwart-wit-verhaal in de zin, 
dat het alleen maar gaat over het beschikken over een groot 
aantal vrijwilligers, maar ook over de verscheidenheid van taken 
binnen de club. Taken/functies die ook verantwoordelijkheden 
met zich meebrengen. U leest er ongetwijfeld nog meer over in 
het clubblad.

Maar terug naar de wat onverwachte ‘abdicatie’ van nu ex-voor-
zitter Bart. Zit je natuurlijk wel even te kijken als hoofdbestuur. 
Formeel hebben de voorzitters van de atletiekpoot en die van de 
turnpoot eigenlijk ook al afscheid genomen, maar zitten tot nu 
toe hun stoelen nog warm te houden in het bestuur. Zij, die ex-
voorzitters, zijn aan vervanging toe, niet die stoelen uiteraard. En 
nu komt daar weer een warme plek vacant in de vorm van de 
voorzitterszetel. Je zou bijna kunnen spreken van een personele 
crisis wat betreft de bestuurstop van de club.
De oplossing die nu gevonden is om de voorzittershamer tijdelijk 
over te geven aan een opvolger, is typisch voor Prins Hendrik. 
Men doet een beroep op het oude gestaalde kader, in dit geval 
door ‘officier’ en oud-voorzitter Rien van Haperen uit zijn post-
arbeidzame leven te plukken en hem voor een jaar de leiding van 
de club weer toe te vertrouwen. Maar na dat jaar is het dan ook 
over, wat Rien betreft.
Aan verenigingskennis zal het hem niet ontbreken en zijn net-
werk op allerlei niveaus is ongetwijfeld nog steeds picobello.
De vraag is natuurlijk of het niet een teken aan de wand is. Want 
je maakt het jezelf als vereniging van bijna 2000 leden, waarvan 
toch een groot deel volwassenen, niet wijs dat daar geen ge-
schikte kandidaten bij zitten voor deze nu openstaande taken. 
Natuurlijk, er is niets leukers dan aangesloten te zijn bij een club, 
je dingetje te doen, je alleen maar te bekommeren om je eigen 
groepje, op de trainingstijden je hoofd leegmaken, je zorgen 

even terzijde schuiven en vervolgens weer huiswaarts te keren. 
De poort was open, het clubhuis toegankelijk, de lichten waren 
aan, de trainer was op tijd, de horden stonden op hun plaats, de 
douches waren warm, de tijdregistratie deed het, de toestellen 
uitgezet, de vlaggen hingen er mooi bij etc. Kortom, niets ge-
merkt van vrijwilligerstekort of zoiets.
Maar zo simpel is het natuurlijk niet: dat alles op het eerste oog 
nog altijd klopt is eigenlijk een wonder. De bestuursleden moe-
ten nu aan zoveel touwtjes tegelijk trekken om die vereniging zijn 
veerkracht te laten behouden, dat de waardering daarvoor ver 
uit moet stijgen boven een simpel “bedankt en houdoe!”.

Om even terug te komen op die bestuursfuncties: Zo’n meer ver-
antwoordelijke functie heeft als ‘bijvangst’ een zeer hoge cv-
waarde. Je netwerk breidt zich als vanzelf uit, je leert op alle ni-
veaus leden kennen, je hebt serieus wat in te brengen, soms 
meer dan in je werk (of thuis), je werkt met mensen die altijd sa-
men met jou over oplossingen mee willen denken, je doet know-
how op in het oplossen van problemen op korte en langere ter-
mijn. Kortom, het is ook een soort opleiding die je kosteloos mag 
volgen en derhalve doe je een schat aan ervaring op die je in je 
eigen werkomgeving of verdere carrière van pas kan komen.
En natuurlijk, de huidige bestuursleden zullen ongetwijfeld naar-
stig speuren naar geschikte en competente kandidaten. Zowel 
binnen als buiten de vereniging. Dus echt niet alleen in het ‘ei-
gen’ kringetje, hoe meegenomen het ook is als je iemands capa-
citeiten zo’n beetje kent. Maar wat extra hulp bij dat zoeken is 
altijd welkom. Je hoeft in feite niet zelf actief atleet of gymnast 
te zijn geweest om toch dit soort taken aan te kunnen. Je moet 
natuurlijk wel iets met ’sport’ hebben en de maatschappelijke 
noodzaak van het bestaan van een vereniging als Prins Hendrik 
inzien. Maar wie doet dat eigenlijk niet?

Kortom: overweeg eens serieus welke bijdrage op bestuursge-
bied je zou kunnen leveren. Al was het maar in de vorm van een 
serieuze tip. Prins Hendrik is nog altijd een vereniging die barst 
van het talent . Niet alleen op sportief gebied, maar ook op orga-
nisatorisch en bestuurlijk gebied. Zou toch gek zijn als we de 
uitdagingen nu, in 2018, ook niet aan zouden kunnen?

Geert van den Brand
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Met de Vrienden van PH aan de wijn
Het is echt waar: Prins Hendrik vierde 8 mei zijn 110e verjaardag. En aangezien dit toch een soort jubi-
leum genoemd kan worden, kun je de uitnodiging voor een wijnproeverij in het clubhuis echt wel be-
schouwen als een soort viering van deze mijlpaal. Niet dat de aanwezigen na afloop van de proeverij 
nog enig idee hadden waarvoor die gehouden werd, maar dat mocht de pret geenszins drukken.

Want u weet natuurlijk wel hoe dat gaat: als de ‘wijnleraar’ aan 
het eind vraagt welke wijn het lekkerste ‘proefde’, hadden de 
meesten geen enkel idee meer. De ‘proefpapillen’ waren in de 
loop van die anderhalf uur zodanig gemarteld, of zo men wil, 
‘beproefd’, dat het merendeel een vrij willekeurige keuze maak-
te tussen de 6 aangeboden en geproefde wijnen.
Want dat het een geslaagde Vriendenactiviteit was, daaraan 
hoeft u niet te twijfelen. De Vrienden van PH zijn immers een 
actief gezelschap met een bestuur dat de creativiteit heeft regel-
matig een aanbod te doen van activiteiten die toch altijd wel zo’n 
kleine 40 vrienden trekken. Zo ook deze keer, op zondag 15 april. 
Inmiddels weten we wel dat er altijd iets zinnigs verzonnen moet 
worden om een aanleiding te vinden na afloop van de activiteit 
in het clubhuis het glas te heffen. Zo zijn we al eens de Vughtse 
Heide overgestrompeld onder leiding van bioloog Rob de Vrind. 
En we hebben onder leiding van IVN-gidsen ons door de Moer-
putten geworsteld. En nu dan opnieuw de Vughtse Heide. Met 
als invalshoek – althans in mijn groep - de biodiversiteit van de 
Vughtse Heide.
Nu is met een groep van een kleine twintig man door de hei trek-
ken op een zondagmiddag niet helemaal een sinecure. Het aan-
tal loslopende honden overtreft op sommige punten soms het 
aantal meewandelende  vrienden en op een van de oude schiet-
banen is er zelfs een fietser zo brutaal dit van huis uit aardige 
gezelschap ‘op de kant te zetten’. En dit nog afgezien van de re-
guliere wandelaars. 
Het is verleidelijk hier uitgebreid te verhalen over de avonturen 
van allerlei plantjes en beestjes die de Vughtse Heide bevolken. 
Laten we het er op houden dat de mens nu niet bepaald een 
echte bijdrage levert aan wat groeit en bloeit op de Vughtse 
Heide. En dat daardoor veel moois verdwenen is en dat natuur-
groepen handen tekort komen om de natuur nog enigszins te 
redden. Gids Jos Hoogerhoud 
heeft ons er bewust of mis-
schien, nog bewuster van ge-
maakt. Het zal in de andere 
groep met groepsleider Marc 
niet anders zijn geweest.

Maar het zou me toch verba-
zen als niet bij de meesten de 
herinnering aan de wijnproe-
verij het langst zal heugen. 
Want sommelier van dienst 
Ed begon daadwerkelijk met 
een cursus ‘wijnglas vasthou-

den’, gevolgd door een practicum ‘wijnwalsen’ en een waar-
schuwing wijn vooral niet te koud te drinken om vervolgens aan 
te bevelen een slok wijn minimaal 5 seconden te laten medite-
ren in de mondholte. Dat laatste volstrekt in strijd met ieders 
gewoonte de wijn gewoon een vrije val te gunnen richting slok-
darm en verder. Nu had een van mijn tafelgenoten vanaf het 
begin van de proeverij toch al een vieze smaak in de mond om-
dat PSV ten koste van haar favoriete club Ajax die middag kam-
pioen dreigde te worden. Wat mij overigens minder erg voor-
komt dan dat je een slokje Ajax inneemt: daar krijg je pas echt 
buikpijn van. Waarom dit hier even vermeld: een vieze smaak 
kon je niet krijgen van de ons voorgezette wijnen, integendeel. 
De eerste de beste wijn die voorgezet werd, slaagde er in ieder 
geval in die vieze smaak bij mijn tafelgenote geheel weg te spoe-
len, zodanig zelfs, dat zij al snel naar een ‘refill’ solliciteerde.

Vervolgens werd het gezelschap getrakteerd op smaakvol gedo-
seerde tussenhapjes die moeten voorbereiden op de volgende 
door Ed ingeleide wijnen. Die toelichtingen werden, naarmate 
de proeverij vorderde, steeds korter omdat het gezelschap 
steeds luider de voortreffelijkheid van de wijnen onderstreepte.

Vragen aan de sommelier waren er uiteraard ook: hoe zit dat met 
die blote voeten die op een natuurlijke manier druiven uitpersen? 
En is het wel gezond om elke dag een alcoholische versnapering 
te nuttigen? Dat laatste natuurlijk aansluitend op de actualiteit 
dat alcohol het levenseinde naar voren brengt en dat je elk glas 
met alcohol in minuten levenstijd af kunt rekenen.Het komt er op 
neer dat er die middag heel wat kortingen zijn bedongen op de 
lengte van de levenslopen van de deelnemers. Wel met een 
stralende lach overigens, want als wij in Nederland ergens blij 
van kunnen worden, dan is het van kortingen.

Het bestuur van de Vrienden 
mag terugkijken op weer een 
geslaagde activiteit. Het zal 
zeker weer inspireren tot een 
volgend behapbaar gebeu-
ren, want animo voor Vrien-
den-eigen activiteiten is er 
genoeg. En bent u nog geen 
Vriend van PH: zie de web-
site voor meer info.

gvdb
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in het land van

Kun je worden
wat je wilt

Regionaal Onderwijs Centrum  
voor mbo, vavo en educatie

School voor de Toekomst | ’s-Hertogenbosch

www.Kw1C.NL

Recept voor een heerlijk gevuld
                       nordic wandel-uitje

Men neme

•  een fijne sportclub, zeker 110 jaar gerijpt, bijv. Prins Hendrik 
in Vught

• een zaterdag in het voorjaar, bijv. 28 april 2018
•  een vers en enthousiast organisatieteam, bijv. Josje, Wilma, 

Ria en Sylvia
•  een stuk of 60 uit de kluiten gewassen en goedgetrainde 

nordic wandelaars 
• 120 stokken mét voetjes
• enkele speciale, niet meewandelende gasten
•  twee wandelroutes op een verrassende locatie, maar niet te 

ver weg, bijv. Vinkel
• enkele chauffeurs die voor vervoer zorgen
•  een gids die uitleg geeft over de bezienswaardigheden on-

derweg
• enkele fotografen om een en ander vast te leggen
•  een gezellig adresje voor koffie met gebak en nog eentje voor 

een smakelijke lunch, (bijv. Het Dierenbos en het gemeen-
schapshuis in Vinkel)

• veel slagroom
• lekker wandelweer, dus niet te koud, te warm of te nat
• een flinke toef voorjaarsgroen en lentebloesem
• een vleugje vogelzang
• een opgewekt humeur
•  en dankwoord met presentjes, verzorgd door de trainers 
• zout en peper naar smaak

Alle ingrediënten goed door elkaar mengen. Afmaken met een 
ijsbonbon. Succes verzekerd!

Iza
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Een leerzame middag
        met Melissa
Op zaterdag 21 april gaf onze eigen topkogelstootster Melissa 
Boekelman een clinic bij Prins Hendrik. Aan deze clinic deden 
verschillende talenten uit het hele land, en zelfs uit België mee. 
Twee D- junioren van Prins Hendrik - Viggo Tijbosch en Robbie 
Smulders - hadden zich ook ingeschreven en kwamen met veel 
enthousiasme naar de baan. Tijdens de clinic werd er door Me-
lissa en haar vriend/ trainer Tom veel aandacht besteed aan alle 
aspecten van het kogelstoten. Van een warming up met veel 
oefeningen voor het hele lichaam tot technische aandachts-
puntjes bij een volledige stoot. Aan het einde van de clinic wer-
den er nog een aantal wedstrijdstoten gemaakt waarbij de ko-
gels dicht bij, of zelfs over de persoonlijke records vlogen.  Het 
was voor iedereen een hele leuke en leerzame middag!

Jaimy van Broekhoven

Geslaagde bijscholing
              voor jeugdtrainers
De medische commissie heeft op 6 april een bijscholing georganiseerd voor de jeugdtrainers, die erg goed 
werd bezocht. Maar liefst 22 jeugdtrainers waren aanwezig en zij kwamen vaak enthousiast uit de hoek.

Onderwerp: Wanneer begin je bij jeugd met krachtvormen 
(dit in relatie tot groei en ontwikkeling)?

De onderwerpen werden door vier van de commissieleden 
verzorgd en gepresenteerd:

Groei en Ontwikkeling > Janine Kortbeek
Blessures en- Preventie > Maria Dooyenburg 
Kracht en Coördinatie > Thomas Kortbeek
Voeding > Brenda Frunt

De avond werd gestart met een quiz, waarbij 8 vragen moes-
ten worden beantwoord om vooraf te checken wat de trainers 
al van deze onderwerpen wisten. De quiz werd gewonnen 
door Enrique van Zutven en de prijs was een heerlijke en ge-
zonde reep, bereid door voedingsdeskundige Brenda Frunt en 
luisterend naar de naam “Goud in je hand”.

Na de pauze werden er 5 groepen geformeerd, die allen een 
verschillende casus kregen voorgelegd en deze in hun groepje 
moesten bespreken en vervolgens plenair presenteren.

Casus 1 Voorstel krachtprogramma kinderen rond 14 jaar.
Casus 2   Eet- en drinkadviezen rondom trainingen om goed te 

kunnen presteren.
Casus 3 Voorstel oefenprogramma bij klachten aan rug.
Casus 4 Voorstel oefenprogramma bij klachten aan voeten.
Casus 5 Voorstel oefenprogramma bij klachten aan knieën.

Er kwamen vaak verrassend goede antwoor-
den en oplossingen. Iedereen had uitstekend 
zijn best gedaan om er een goed onderbouwd 
verhaal van te maken.

De jeugdtrainers hebben hopelijk veel van 
deze avond opgestoken en we kunnen met 
recht trots op ze zijn. Na een dag school of 
werk, vervolgens training geven en dan ook 
nog eens actief een bijscholingsavond volgen 
tot 22.30 uur. Chapeau!!!

Bieneke Jansen, lid medische commissie
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Dommelbaarzen en Prins Hendrik organiseren
        de Eerste Vughtse Zwemloop
Op 9 september 2018 zal in de IJzeren Man Vught de zevende Zwemrace worden georganiseerd 
door De Dommelbaarzen. Wat deze editie bijzonder maakt is dat het voor het eerst is dat in sa-
menwerking tussen Prins Hendrik en De Dommelbaarzen een zwemloop aan het evenement is 
toegevoegd. De Eerste Vughtse Zwemloop is daarmee een feit.

In Vught zijn opmerkelijk veel sportverenigingen: bijna alle 
sporten zijn binnen de gemeentegrenzen te vinden en daar 
wordt door de inwoners veel gebruik van gemaakt. Minder 
frequent is samenwerking tussen clubs om combinatiespor-
ten en combinatiesportevenementen te organiseren. Atletiek-
vereniging Prins Hendrik en zwem- en polovereniging de 
Dommelbaarzen besloten de handen ineen te slaan en een 
“zwemloop” te organiseren, om in te springen op de toene-
mende behoefte aan combinatiesportevenementen.

Bij een zwemloop, de naam zegt het al, wordt er eerst een 
stuk gezwommen en daarna hardgelopen. “Er zijn in Neder-
land meerdere zwemlopen, maar nog nooit was er een zwem-
loop in Vught. Een aantal van onze leden is niet alleen bezig 
met hardlopen, maar houdt zich ook bezig met andere discipli-
nes, waaronder dus bijvoorbeeld zwemmen”, aldus Hennij 
Oldenhave, voorzitter van de Wedstrijd Organisatie Commis-
sie van Prins Hendrik. “We zagen dat en wilden daar in wed-
strijdverband iets mee doen”, vult Annet Nimeijer aan. Zij is 
de voorzitter van de IJzeren Man Zwemrace organisatie, een 
onderdeel van de Dommelbaarzen dat dit jaar voor de zeven-
de keer in de naoorlogse geschiedenis een openwaterwed-
strijd in de IJzeren Man organiseert. Annet vervolgt: “We 
hebben in het weekend van 9 september een officiële open-
waterwedstrijd ge-
pland, waarvoor alle 
noodzakelijke rand-
voorwaarden toch al 
werden georgani-
seerd in en rondom 
het water. Wat lag er 
meer voor de hand 
dan de wens van een 
zwemloop gestalte 
te geven. Prins Hen-
drik heeft volop ex-
pertise als het gaat 
om het organiseren 

van loopevenementen. De rest was een kwestie van slim 
combineren zodat de zwemlopers en de openwaterzwem-
mers elkaar niet tegen zouden komen in het water”. 

Om goed voorbereid aan de zwemloop te beginnen kunnen 
belangstellenden in de zomermaanden trainen in de IJzeren 
Man. De faciliteiten daarvoor worden door De Dommelbaar-
zen beschikbaar gesteld. Vanaf 17 mei wordt er voor sporters 
die de borstcrawl beheersen en 250 meter aan een stuk kun-
nen crawlen vier keer binnen en vier keer buiten getraind. Bin-
nen wordt aan de techniek geschaafd en buiten wordt die 
techniek in de praktijk gebracht. Je kunt je nu inschrijven via 
Start-to-Swim@dommelbaarzen.com

Met deze eerste IJzeren Man Zwemloop is Vught een nieuw 
sportevenement rijker. Een evenement waar beide clubs trots 
op zijn en dat als het een succes blijkt te zijn voor herhaling 
vatbaar is. Te zijner tijd zal de inschrijving breed worden aan-
gekondigd, maar bij deze roepen we alle belangstellenden op 
om 9 september in hun agenda te zetten en zich dan aan te 
melden voor de eerste IJzeren Man Zwemloop. Tot dan, in de 
IJzeren Man!

Meer informatie vind je op www.facebook.nl/zwemrace, 

Over De Dommelbaarzen
“De Dommelbaarzen” is de Vughtse zwemvereniging die zich 
breed inzet voor de zwemsport in Vught, van recreatief bewe-
gen tot het snelle wedstrijdzwemmen. Het motto van “De 
Dommelbaarzen” is: Zwemmen is voor iedereen! Na sluiting 

van het Reinier van 
Arkel bad is het de 
club helaas niet toe-
gestaan om zwemles 
te geven in het LACO 
bad. 

“De Dommelbaar-
zen” biedt diverse 
mogelijkheden om te 
zwemmen. Zo kun je 
je zwemvaardighe-

Bij een zwemloop leggen atleten eerst een deel van het parcours 
zwemmend af, waarna ze hardlopend verder gaan. (© De Dommel-
baarzen/Prins Hendrik).
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den uitbreiden bij ‘Recreatief’. Voor de mensen die graag wil-
len blijven bewegen zijn er de afdelingen ‘Trimzwemmen’, 
‘Zwemmen op medisch advies’ en ‘Zwemmen voor mensen 
met een beperking’. Sinds 2017 hebben we ook borstcrawl-
cursussen voor volwassenen: “Start to Swim”. Zoek je nog 
een uitdaging in de zwemsport? Dan heeft “De Dommelbaar-
zen” een Wedstrijdzwemmen en een Master afdeling. Voor 
meer informatie zie www.dommelbaarzen.nl of mail naar 
voorzitter@dommelbaarzen.nl.

Over Prins Hendrik
De Vughtse sportclub Prins Hendrik is een vereniging die zo-
wel atletiek als gymnastiek aanbiedt, van recreatief tot top-
sportniveau. Prins Hendrik is op sportief gebied een succes-
volle vereniging. Onze atleten en turners (m en v) behalen 
regelmatig landelijke kampioenschappen en op atletiekgebied 
hebben wij atleten die op internationaal niveau meedoen. 
Prins Hendrik was in het recente verleden vertegenwoordigd 
op Europese en wereldkampioenschappen, op Universiades 
en op de Olympische Spelen. Bij atletiek is Prins Hendrik na-
tionaal en internationaal ook zeer succesvol in de veteranen-
atletiek.

De basis is de jeugd. Hieraan besteden wij veel aandacht; het 
is onze toekomst. Als grote (ca. 2.000 leden), oude (opgericht 
1908) en bloeiende vereniging merken wij hoe belangrijk een 
goede basis is. De jeugdleden van een vorige generatie, zie je 
terug als ouders van huidige jeugdleden. En dan zie je dat af-
standen kleiner geworden zijn. Als van oorsprong Vughtse 
vereniging hebben wij nu jeugdleden uit de regio 's-Herto-
genbosch, Oss, Schijndel, Sint-Michielsgestel, Esch, Haaren, 
Helvoirt.

Algemene Ledenvergadering 25 juni 2018

Op maandag 25 juni 2018 vindt om 20.00 uur de Algeme-
ne Ledenvergadering plaats in het clubhuis van Prins Hen-
drik. Het Algemeen Bestuur nodigt alle leden van harte uit 
voor deze bijeenkomst. De stukken voor de vergadering 
zijn twee weken van tevoren beschikbaar op de website 
www.ph.nl en in hardcopy in het clubhuis.

Janneke Schreuder, secretaris

15



16

Wandelen bij Running Blind
Elke woensdag- en zaterdagochtend zijn er in het clubhuis van Prins Hendrik mensen van Running 
Blind te vinden. Graag wil ik hierbij wat vertellen over mijn ervaringen met het wandelen met deze 
club. Running Blind is een landelijke vereniging met 9 regionale groepen, waar mensen met een 
visuele beperking kunnen hardlopen of wandelen met een-op-een begeleiding.

Twee jaar geleden hoorde ik van de mogelijkheid om te wan-
delen met begeleiding. Ik ben slechtziend en vind het leuk 
om te wandelen. Met iemand samen is wel gezelliger en 
biedt ontspanning, omdat ik dan zelf niet op obstakels hoef 
te letten.  Als ik mee wil wandelen, geef ik dat op tijd door, 
zodat de mensen van Running Blind een buddy aan mij kun-
nen koppelen. Buddy’s zijn goedzienden die graag wandelen 
en het leuk vinden om iemand te begeleiden die visueel ge-
handicapt is.  We starten op woensdag- en zaterdagochtend 
rond 09:45 uur en wandelen in de omgeving van Prins Hen-
drik. Er wordt gelopen op een tempo dat de visueel gehandi-
capte deelnemer aankan en ondertussen gezellig gepraat. Ik 
ben heel blij met Running Blind, het stimuleert me om elke 
woensdag te wandelen met deze club gezellige mensen.

Elise Lauwen

Om bovenstaande mogelijk te maken zoeken we nieuwe 
buddy’s voor onze wandelgroep. Kun je één keer per week 
of op een andere regelmatige basis en het lijkt je leuk om 
mee te wandelen en kletsen, reageer dan naar onderstaand 
mailadres of loop een keer binnen voordat we starten vanuit 
het clubhuis van Prins Hendrik.

Heb je geen zin om mee te wandelen maar wil je wel iets voor 
ons betekenen? We zoeken nog iemand die samen met ons op 
zoek gaat naar wandelaars of hardlopers met een visuele be-
perking die zich bij onze club willen aansluiten. Lijkt het je iets, 
reageer dan naar onderstaand mailadres.

Bestuur Running Blind
Helma Jilesen
denbosch@runningblind.nl



Mannen Prins Hendrik
        grijpen net naast het goud
Tijdens het Nederlandse Kampioenschap voor clubteams zijn de mannen van Prins Hendrik er net 
niet in geslaagd om hun titel van 2017 te prolongeren. In het Olympisch stadion in Amsterdam 
grepen de mannen van Rotterdam Atletiek de titel waardoor zij volgend jaar mee mogen doen aan 
de Europacup voor nationale clubkampioenen.

Dit jaar mogen de man-
nen van Prins Hendrik 
op 26 mei aan deze 
wedstrijd deelnemen in 
Tampere Finland. Hier-
voor was de wedstrijd 
op 12 mei in Amsterdam 
een goede opsteker. Er 
is gestreden voor wat 
men waard was maar 
aan het eind van de dag 
bleek dat Rotterdam 114 

punten had en Prins Hendrik 112, dus drie puntjes tekort.
De meest opvallende prestaties waren de twee clubrecords op 
de werpnummers. Erik Cadée startte vroeg op de dag met het 
kogelstoten en pakte meteen de overwinning met 18,50m. Te-
gen het eind van de dag schoot Lars Timmerman uit zijn slof met 
een speerworp van 78,04 meter. Een verbetering van zijn club-
record van bijna 2,5 meter en zijn op één na beste worp ooit na 
zijn Nederlands juniorenrecord van 79,59m. De derde overwin-
ning kwam op naam van Jesper Arts die de 400 meter horden 
royaal won, ondanks een flinke tik op de derde horde, in een tijd 
van 53,03s. Een vijftal mooie tweede plaatsen werden gehaald 
door Jasper Heesbeen bij het hoogspringen (1,95m), Olaf van 
den Bergh op de 400m (48,72s), Erik Cadée bij het discuswer-
pen (58,61m) en Robin Ruijter op de 800 meter in 1:56,90. Op 
het laatste onderdeel de 4x400 meter werden Jesper, Olaf, Ro-
bin en Martijn Meijer keurig 2e in een knappe tijd van 3:15,18.
Ook waren er een vijftal derde plaatsen. Maarten Persoon be-
gon de dag met het kogelslingeren en kwam tot een afstand van 
55,77m. Twee keer zes punten werden binnengehaald op de 
zwaar bezette sprintnummers. Wouter Brus werd twee keer 
derde. Hij liep 10,81s op de 100 meter. Hierbij was Churandy (Ik 
ben blij) Martina de snelste. Op de 200 meter kwam Wouter tot 
21,80s. Ook een mooie derde plaats pakte Koen Koenders bij 
het moeilijke maar ook spectaculaire onderdeel het polsstok-
springen. Hij kwam tot 4,70m. De laatste zes punten kwamen 
op naam van Pim Jehee die 3e werd bij het verspringen met een 
afstand van 7,46m.

Een keurige vierde plaats haalde de 4x100m ploeg (Pim, Wou-
ter, Koen en Olaf) in 42,05. De overige punten werden gehaald 
door debutant Hent van Schoten met een persoonlijk record bij 
het hink-stap-springen met 13,85m, Jeroen Engels op de 

3000m steeple in 10:03,38, Neal Bouterse op de 1500m in 
4:03,54, Wesley van der Gouw op de 5000m in 15:34,32 en 
Kees Janssen op de 110m horden in 15,11.
De prijs voor de meest enthousiaste ploeg was zeker voor Prins 
Hendrik. Ondanks de 8e plaats van de vrouwen was er reden 
genoeg voor een feestje en BBQ. De vrouwen hebben in sep-
tember nog een promotie/degradatie-wedstrijd en zullen met 
een complete en fitte ploeg zeker in de hoogste klasse blijven. 
Wordt vervolgd.

Ger Heesbeen, ploegleider mannen Prins Hendrik Vught
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Autorijschool De Gier  |  Ranonkelstraat 13  |  5262DL  Vught  |  Tel. 06 20 92 18 91  |  info@autorijschooldegier.nl  |  www.autorijschooldegier.nl    

Stoer! Met je vrienden naar een wedstrijd. 
Naar Rotterdam in eigen auto, zelf verdiend, 
want je hebt je rijbewijs op zak. Het lessen 
was al leuk. Autorijschool De Gier wees je de 
richting. ‘Rijden in Stappen’ was de uitkomst. 
Ga ook je eigen weg en haal je rijbewijs. Bel 
nu Christ de Gier voor je eerste rijles, da‘s 
pas stoer! 

ADVERTENTIE AUTORIJSCHOOL DE GIER - NOVEMBER 2009 - CLUBBLAD AV PRINS HENDRIK



Hieronder een opsomming voor degene die het wel gelukt is om zich te kwalificeren:

Finale 4e divisie, te Leek (26 mei)

Naam Categorie Divisie Meerkampfinale Toestelfinales

Sem Haase 6-7 jaar 4e divisie Ja Wordt niet aangeboden

Patrick Wagenaar 10-11 jaar 4e divisie Ja Wordt niet aangeboden

Kjeld Staps 16-17 jaar 4e divisie Ja Wordt niet aangeboden

Finale 1e, 2e en 3e  divisie, te Hoofddorp (2 en 3 juni)

Naam Categorie Divisie Meerkamp Toestellen

Luc Hooijmans 14-15 jaar 3e divisie Ja Vloer, brug 

Guus van Sonsbeek 10-11 jaar 2e divisie Ja Ringen, brug 

Silvester Assmann 16-17 jaar 2e divisie Ja Rekstok 

Tijn van der Zwan 16-17 jaar 2e divisie Ja Vloer, voltige (res.), sprong 

Stijn Kamp 18 jaar e.o. 2e divisie - Voltige 

Kevin Rutjes 8-9 jaar 1e divisie Ja Ringen, rekstok

Finale Eredivisie, te Hoofddorp (23 en 24 juni)

Naam Categorie Divisie Meerkamp Toestellen

Pepijn Habraken 18 jaar e.o. Ere Ja Kwalificatie tijdens meerkamp (23 juni)

Daan Ketelaars 18 jaar e.o. Ere Ja Kwalificatie tijdens meerkamp (23 juni)

Miesjel van Rooij 18 jaar e.o. Ere Ja Kwalificatie tijdens meerkamp (23 juni)

Karl Kosztka 18 jaar e.o. Ere Ja Kwalificatie tijdens meerkamp (23 juni)

Ten tijde van het inleveren van de kopij is nog niet officieel be-
kend gemaakt dat Robin den Haak zich ook heeft gekwalifi-
ceerd, hij moet nog turnen in Leek (27 mei). Gezien zijn resul-
taten tijdens eerdere wedstrijden heeft hij zich naar alle 
waarschijnlijkheid gekwalificeerd voor de meerkampfinale in 
Hoofddorp. En mogelijk ook voor toestelfinales.

Uiteraard zullen we ook verslag doen van de finales in de latere 
edities van de Kangoeroebode. 

Mike Wiersema

Tijn & Stijn door de naar (toestel)finales
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Finaleplaatsen NK turnen heren
                      zijn bekend
De afgelopen tijd is er hard gestreden om een plek tijdens de finale van de Nederlandse Kampioen-
schappen Turnen Heren. De jongens zijn met hun ouders en trainers het hele land door gegaan om 
hun oefeningen zo optimaal mogelijk te presenteren aan de jury. Zoals dat gaat tijdens een wed-
strijd zijn er natuurlijk ook sporters die het (net) niet gelukt is om zich te kwalificeren. Iedereen heeft 
ook dit jaar weer progressie laten zien en zij kunnen hard aan de slag voor het nieuwe seizoen.
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Hardlopen zit in ons bloed.
We kennen het plezier, de verslaving, de 
vermoeidheid, de spierpijn, de emotie 
en de voldoening.
Daarom nemen we ook alleen genoegen 
met de beste producten. Want alleen 
dan kun je het beste uit jezelf halen. 
En alleen dan kunnen we jou zo goed 
mogelijk van dienst zijn met spikes, 
trainings- en wedstrijdschoenen en de 
leukste en beste hardloopkleding en

accessoires.
Spaar voor 15% korting met je Run2Day 
Card in combinatie met je lidmaatschap 
van de atletiekvereniging of ontvang 
10% kassakorting. 

Run2Day maakt hardlopen nog leuker.

Run2Day Den Bosch 
Van Berckelstraat 2
5211 PH Den Bosch
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Hoe lang ben je al lid van PH?
Sinds 1973 ben ik lid van de Adelaar, dus in totaal 45 jaar. 

Wat zijn je taken als vrijwilliger bij PH?
Ik ben al 39 jaar de trainer van dezelfde groep heren. In al die jaren hebben we bijna alle zalen van Vught als onderkomen gehad. We be-
gonnen als turngroep, maar tegenwoordig doen we een kwartiertje grondoefeningen en de rest van de tijd zijn we aan het volleyballen.

Hoeveel tijd besteed je eraan?
1 uur per week. Ik bereid niets voor, ik zuig ter plekke alles uit mijn duim. Soms verzin ik iets nieuws en dan kan ik wel eens commentaar 
verwachten: “Ted, ben je in de war met zwangerschapsgymnastiek?”

Waarom heb je juist deze taken op je genomen?
We kwamen destijds zonder trainer te zitten, doordat deze voor langere tijd ziek was. Omdat ik altijd had geturnd (vooral ringen), kwam al 
snel de vraag of ik deze groep niet wilde begeleiden. Ik had en heb weliswaar geen diploma, maar kennelijk had men voldoende vertrouwen 
in mij. Sindsdien ben ik altijd de trainer van deze groep gebleven.

Wat is het leukste dat je hebt meegemaakt als vrijwilliger bij PH?
Er wordt heel wat afgelachen in onze groep (dat is trouwens heel goed voor de buikspieren), maar ik haal er vooral voldoening uit omdat 
iedereen nog steeds na al die jaren trouw komt opdagen. Daardoor houd ik het vol.

En verder ………………
Eigen bedrijf
Eigenlijk wilde ik vroeger vliegenier worden en daarom had ik voor HBS-B gekozen, terwijl ik eigenlijk meer een talenknobbel had. Toen 
ik na 8 jaar met de nodige moeite dan eindelijk dit diploma behaald had, bleek de opleiding tot vliegenier vol te zitten. Dus ben ik wat 
anders gaan doen en ben ik een aantal jaren vertegenwoordiger geweest voor diverse bedrijven. Tot ik op mijn 50e de beslissing nam 
om voor mezelf te beginnen met een bedrijf in verpakkingen. Op mijn 70e ben ik daarmee gestopt en heeft mijn dochter het van mij 
overgenomen. Nu heb ik in ieder geval tijd voor mijn hobby’s: naast mijn uur gym, besteed ik ook veel tijd aan tennis, fietsen, biljarten 
en kruiswoordpuzzels. Bovendien ga ik graag op vakantie; meestal overwinteren mijn vrouw en ik in Spanje. Maar ik wil liever niet langer 
dan 4 weken weg; dan begin ik mijn sportgroepjes te missen!

Kunstgebit
De gemiddelde leeftijd van mijn groep is 74,5. De jongste is nog maar 66 en de oudste is bijna 83. Deze oudste is trouwens sneller dan ik 
bij het inlopen! We zijn begonnen als groep “heren turnen”, maar na een paar jaren realiseerde ik mij dat als iemand uit een toestel zou 
vallen, ik deze niet meer zou kunnen opvangen. Ik heb tot nu toe nog nooit blessures tijdens mijn trainingen gehad en dat wil ik graag 
zo houden. Daarom zijn we overgestapt naar grondoefeningen, maar ook dat werd na een tijdje wel veel om een uur vol te houden. Eén 
van de heren zei ook: “Ted, als ik een koprol moet maken, vliegt mijn kunstgebit uit mijn mond!” Dus hebben we de grondoefeningen ook 
vereenvoudigd en teruggebracht naar een kwartiertje. De rest van de tijd doen we een partijtje volleybal. Het belangrijkste is dat we op 
een verantwoorde manier sportief bezig zijn.

Nieuwe leden welkom! 
Momenteel bestaat mijn groep uit 12 man (inclusief ikzelf). Daar kunnen we nog wel een paar enthousiaste heren bij gebruiken. Senioren 
met een beetje feeling voor volleybal kunnen gerust een keertje komen kijken. We sporten elke donderdag van 20.30 tot 21.30 in de 
gymzaal van Reinier van Arkel (aan De Ketting bij de rotonde). Neem wel je gymschoenen mee!
Als je vragen hebt, kun je me ook even bellen: 073 – 6562509.

Annemieke van Amerongen

>

>

>

>

>

>

>

>

De
Vrijwilliger

De

5
vragen

Ted Geerts (76)
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Transport – Distributie – Warehousing
Verhuur van bedrijfsunits en kantoren

Telefoon 073- 511 25 15
www.vanbijnentransport.nl

Bouwbedrijf Vissers b.v.
&

Vissers zwembaden b.v.
Sint Michielsgestel

sauna’s, infraroodcabines en whirlpools.

Kwaliteit en nazorg is onze beste reclame!

kijk op:
www.bouwbedrijfvissers.nl
www.visserszwembaden.nl

telefoon 073-5942962 of 06-53471182

Verzekeringen - Pensioenen - Hypotheken

Sportief in verzekeringen
Kampdijklaan 36

5263 CJ Vught
tel. 073 - 68400 72

emailadres: kantoor@denoorlander.nl

de Noorlanderde Noorlander
ASSURANTIE - ADVISEURS
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Hoogstraat 7 5241 CT  Rosmalen Tel.: +31 (0)73 522 59 13 info@drukkerijprimair.nl

PRIMAIR B.V.
Drukkerij

www.drukkerijprimair.nl

Handelsdrukwerk

Folders (ook in 3-luik A4)

Digitaaldrukwerk

Banners

Websites ontwikkelen

•

•

•

•

•

Uw Archief digitaliseren

Verenigingsdrukwerk

Brochures

Familiedrukwerk

Eigen ontwerp

•

•

•

•

•

Gespecialiceerd in:

Korte lijnen, dus snelle levering
Kwaliteit tegen een concurrerende prijs
Gespecialiseerd voor midden- en kleinbedrijf
Uw huisdrukker! Van ontwerp tot eindprodukt

Leden van

 Prins Hendrik

krijgen 

10% korting
op de 

drukkosten
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VERWERSSTRAAT 22B 5211 HW DEN BOSCH  Tel. 073-6144475

AL 25 JAAR DE MEEST 
DESKUNDIGE HARDLOOPWINKEL 

VOOR LOPERS, DOOR LOPERS

PRINS HENDRIK LEDEN
10% KASSA KORTING


